

supereal.

rented.



Bonnevoie

office
150 m²

This incredible office space / storage at an unbeatable price in Luxembourg has been rented !

You can rent this surface area of ±150 sqm on the 2nd floor for a maximum period of one year before demolition. All configurations are possible, whatever your project is : offices, start-ups, events, movie production,

Close to the city center, the train station, bus lines, highways but also shops and restaurants, 26 rue des Gaulois in Luxembourg is a quiet street and an ideal location.

If you need any further information or an estimate of your property, don't hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate.

.....

Cette surface de bureau / dépôt à un prix imbattable à Luxembourg a été louée !

En location pour une durée maximum d'un an avant démolition et d'une surface de ± 150 m2 au 2ème étage, toutes les configurations y sont possibles quelque soit ton projet : bureaux, start-up, évènements, artistes, tournage de films,...

Proche du centre-ville, de la gare, des lignes de bus, des autoroutes mais aussi de commerces et restaurants, le 26 rue des Gaulois à Luxembourg est une rue calme et une localisation idéale.

Si tu as besoin de plus de renseignements, de conseils ou d'une estimation de ton bien, n'hésite pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate.

reference : r_woo_21053_2 / cpe : in progress

rented.













supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg